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INFORMACJA  

PRZEWODNICZĄCEGO RADY MIASTA JASTRZĘBIE-ZDRÓJ 

NA SESJĘ W DNIU 24 KWIETNIA 2025 ROKU 

 

I. W miesiącu kwietniu 2025 roku Komisje pracowały zgodnie z harmonogramem 

zatwierdzonym przez Radę Miasta i zajmowały się następującymi tematami: 

 

• Komisja Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego odbyła posiedzenie 

wyjazdowe do Ochotniczej Straży Pożarnej w Ruptawie,   

• Komisja Polityki Gospodarczej i Bezrobocia zapoznała się z informacją dotyczącą 

funkcjonowania targowiska oraz z informacją dotyczącą funkcjonowania Carbonarium 

– Łaźnia Moszczenica,  

• Komisja Edukacji omawiała kwestie dotyczące organizacji roku szkolnego 2025/2026 

w tym arkusze organizacyjne. Ponadto Komisja spotkała się z dyrektorami szkół 

podstawowych Nr 14, 16, 17, 18 i 21,  

• Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zapoznała się ze sprawami bieżącymi, które 

wpłynęły na posiedzenie Komisji,  

• Komisja Rodziny i Polityki Społecznej zapoznała się z informacją dotyczącą świadczeń 

rodzinnych i opiekuńczych,  

• Komisja Kultury, Sportu i Turystyki zapoznała się z informacją na temat działalności 

Carbonarium,  

• Komisja Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Ochrony Środowiska odbyła 

posiedzenie wyjazdowe do oczyszczalni ścieków „Ruptawa”, 

• Komisja Rewizyjna zapoznała się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta 

Jastrzębie-Zdrój za 2024 rok, 

• Komisja Budżetu i Skarbu zapoznała się z informacją dotyczącą optymalizacji potrzeb 

edukacji – plan i zakres działania,  

 

 

 

II. Radni Rady Miasta złożyli interpelacje i zapytania: 

 

✓ na Sesji w dniu 27 marca 2025 roku – 7 interpelacji, 

✓ w okresie międzysesyjnym – 3 interpelacje oraz 2 zapytania. 
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III. Informacje o odpowiedziach na interpelacje oraz zapytania radnych:  

 

Radnemu Jarosławowi Fojtowi w sprawie: 

❖ odpowiedzi na interpelacje dot. pobierania opłat i rekrutacji do przedszkoli,  

 

Radnemu Romanowi Foksowiczowi w sprawie: 

❖ kwalifikacji członków rad nadzorczych w JZWiK oraz TBS „Daszek”,  

 

Radnej Agacie Pałys w sprawach: 

❖ barierek na mostku przy ul. Komuny Paryskiej,  

❖ naprawy chodnika przy ul. Kościuszki w dzielnicy Zdrój,  

 

Radnej Monice Brachaczek w sprawach: 

❖ działek na ul. Wrocławskiej,  

❖ zmian organizacyjnych w Urzędzie Miasta,  

 

Radnej Alinie Chojeckiej w sprawie: 

❖ ogrodzenia budynku przy ul. Zdrojowej,  

 

Radnemu Antoniemu Weissmannowi w sprawach: 

❖ przejęcia przez miasto dróg wewnętrznych,  

❖ remontu budynku Łazienki II w Parku Zdrojowym,  

❖ doświetlenia i zabudowy kamer na placach zabaw i boisku w Szerokiej, 

 

Radnemu Grzegorzowi Mosoniowi w sprawie: 

❖ budynku handlowo-usługowego na ul. Katowickiej,  

 

Radnej Annie Hetman w spawach: 

❖ eksponatów przekazanych przez osobę fizyczną do Galerii Historii Miasta,  

❖ zakupu obiektu, w którym mieści się obecnie Kino Centrum,  
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Radnemu Piotrowi Szeredzie w sprawie: 

❖ remontu w bieżącym roku budynków szkolnych i przedszkolnych,  

 

 

Radni Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój w okresie od ostatniej Sesji brali udział  

w następujących spotkaniach i uroczystościach: 

 

▪ 29 marca 2025 roku – zebranie sprawozdawcze Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej 

Jastrzębie Górne,  

▪ 3 kwietnia 2025 roku – targi edukacji i pracy w Zespole Szkół Nr 2,  

▪ 5-6 kwietnia 2025 roku – XV memoriał im. Henryka Rzepskiego – drużynowe  

i indywidualne Mistrzostwa Śląska Kadetek i Kadetów w tenisie stołowym,  

▪ 15 kwietnia 2025 roku – uroczystość nadania Sali gimnastycznej MOSiR imienia „Sala 

Judo im. Beaty Maksymow-Wendt”,  

▪ 15 kwietnia 2025 roku – 15. edycja Przystanku Muzeum pt. „Tradycje Wielkanocne na 

Śląsku”,  

▪ 24 kwietnia 2025 roku – Dzień Królewski, czyli szkolne obchody 100-lecia Królestwa 

Polskiego w Szkole Podstawowej Nr 20,  

▪ 24 kwietnia 2025 roku – wykład Ryszarda Mozgola upamiętniający tragiczną śmierć 

polskich elit w 85. Rocznicę zbrodni dokonanej przez NKWD,  

 

 

IV. Korespondencja: 

 

✓ Wpłynęło pismo rodziców i opiekunów dzieci z Publicznego Przedszkola Nr 5  

w Jastrzębiu-Zdroju z prośbą o utrzymanie wszystkich grup przedszkolnych. 

Przedmiotowe pismo zostało skierowane na posiedzenie Komisji Edukacji,  

✓ Wpłynęło pismo Kancelarii Prezesa Rady Ministrów dotyczące przesłanej przez Radę 

Miasta Uchwały w sprawie zdecydowanego sprzeciwu wobec planowanego 

zaniechania realizacji projektu „Uzupełnienia sieci kolejowej o połączenie kolejowe 

Jastrzębia-Zdroju z Katowicami” w ramach programu Kolej+. Pismo zostało 

przekazane wszystkim radnym,  

✓ Wpłynęło zaproszenie Archidiecezji Katowickiej do udziału w wielkopostnym dniu 

skupienia samorządowców w dniu 12 kwietnia 2025 roku. Pismo przekazano wszystkim 

radnym,  

✓ Wpłynęło pismo przedszkoli niepublicznych dotyczące tematów edukacji  

i wychowania. Przedmiotowe pismo zostało skierowane na posiedzenie Komisji 

Edukacji,  

✓ Wpłynęło pismo radnego Grzegorza Mosonia w sprawie nie otrzymanej korespondencji 

Rady Miasta od 27 marca 2025 roku. Przedmiotowe pismo zostało skierowane na 

posiedzenie Prezydium Rady,  
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✓ Wpłynął e-mail radnego Grzegorza Mosonia w sprawie ponaglenia przesyłania 

korespondencji, która wpłynęła do Rady Miasta. Pismo zostało skierowane na 

posiedzenie Prezydium Rady,  

✓ Wpłynęła Uchwała Rady Miejskiej Orzesze z dnia 27 marca 2025r. w sprawie przyjęcia 

stanowiska wypracowanego przez Komisję Rady Miejskiej w Czerowionce-

Leszczynach ds. Kolei Dużych Prędkości Centralnego Portu Komunikacyjnego, 

dotyczącego sprzeciwu wobec proponowanego przebiegu linii kolejowej 170 KDP na 

odcinku Katowice – granica Państwa z Republiką Czeską. Przedmiotowa uchwała 

została skierowana na posiedzenie Prezydium Rady,  

✓ Wpłynęło pismo Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach Wydział Nadzoru 

Prawnego dotyczące działań Rady w związku z rezygnacją z pełnienia funkcji 

Przewodniczącego Rady Miasta,  

✓ Wpłynęły odpowiedzi na pisma osób fizycznych dotyczące remontu ulicy Sielskiej. 

Przedmiotowe pisma zostały skierowane na posiedzenie Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Przestrzennej i Ochrony Środowiska,  

✓ Wpłynęło pismo – apel do Radnych Rady Miasta skierowany przez osobę fizyczną 

dotyczący projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta 

Jastrzębie-Zdrój,  

✓ Wpłynęło pismo Związku Zawodowego Pracowników Samorządowych przy Urzędzie 

Miasta w sprawie współpracy pracowników Urzędu Miasta z radnymi Rady Miasta 

Jastrzębie-Zdrój,  

 

 

 

 

INFORMACJA! 

Przypominam Państwu radnym, że termin składania oświadczeń 

majątkowych za 2024 rok upływa w dniu 30 kwietnia 2025 roku.  

 


